
        Protokół nr 40/17 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

w dniu 23.05.2017 r., godz. 10.00-14.30 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Janusz Piłat, stwierdzając na podstawie listy obecności 

quorum. Obecnych na posiedzeniu 4 radnych,  nieobecna Radna Anna Oleksy, spóźnienie zapowiedział 

Jan Magda oraz Zbigniew Mittelstädt.  Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

 

2. Wnioski radnych do porządku. 

 

Porządek, zgodnie z poniższą propozycją został przyjęty bez zmian. Przewodniczący zastrzegł ew. 

zmiany w kolejności realizacji poszczególnych punktów.  Porządek stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki radnych do protokołu z dnia 25.04.2017 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie  na 2017 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Międzyzdroje 

na 2017 r.  

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z 

dnia  4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości ( dz. Nr 121/3 

o pow. 24 m2 przy ul. Plażowej). 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 70/13 

o pow. 7,80 m2, nr 70/18 o pow. 21 m2, 70/17 o pow. 7 m2). 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 70/15 

o pow. 4,55 m2, nr. 70/18 o pow. 21 m2, nr 70/17 o pow. 4 m2). 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 591/4 

o pow. 15 m2 przy ul. Kolejowej). 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (dz. Nr 129/2 o pow. 

64 m2 przy ul. Jodłowej).  

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (dz. Nr 5/3 o pow. 4m2 

przy ul. Zwycięstwa). 

13.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości ( lokal mieszkalny na 

dz. Nr 343 przy ul. Książąt Pomorskich) 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny na 

dz. Nr 240/1 przy ul. Światowida). 

15.  Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i krzewów. 

16.  Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

17. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego panu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Międzyzdroje na terenie ograniczonym ulicami: 

Niepodległości, Gryfa Pomorskiego, Nowomyśliwską, Komunalną. 

18. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Promenady Wschodniej w Międzyzdrojach. 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej  z kontroli UKS CHROBRY w ramach udzielonych 

dotacji finansowych za rok  2016. 



20. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

21. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

22. Zakończenie posiedzenia .  

  

3. Uwagi i poprawki radnych do protokołu z dnia 25.04.2017 r. 

 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie  na 2017 rok. 

 

Zagadnienie omówiła Pani Skarbnik Agnieszka, referując poszczególne zmiany zaproponowane w 

projekcie uchwały.  

PYTANIA KOMISJI  

Radny Janusz Piłat zapytał o harmonogram prac związany z zagospodarowaniem terenów zieleni w 

Międzyzdrojach, uzasadniając swoje pytanie kontrowersyjną decyzją Burmistrza odnośnie 

wydzierżawienia trawnika na promenadzie,  z przeznaczeniem na plac zabaw dla dzieci. Czy projekt ten 

wchodzi już od przyszłego roku. 

Taki materiał jest do wglądu w inwestycjach, można się zapoznać z harmonogramem prac w ramach tej 

inwestycji, powiedziała Pani Skarbnik 

Radna Katarzyna Natkańska zapytała o kwotę 15 tys. zł przeznaczoną na koncert w ramach obchodów 

70.lecia praw miejskich  Międzyzdrojów, czy nie można było  przewidzieć  tego wydatku wcześniej,  

skoro organizacja przedsięwzięcia  trwa  już od dawna. Najprawdopodobniej pomysł zrodził się później, 

powiedziała Pani Skarbnik, ale nie zna szczegółów. 

Komisja wniosła również zastrzeżenia do kwoty  40 tys. zł. przeznaczonej na  renowację ławek na 

promenadzie. Kwota ta jest stosunkowo wysoka,  biorąc pod uwagę fakt, że koszty z tym związane 

ponosimy stosunkowo często, jak na tak kosztowna inwestycję. 

Na prośbę komisji insp. Ewa Sulicka-Scholz omówiła wniosek, który wpłynął w tej sprawie, omawiając 

zakres który  obejmuje. Renowacji będą poddane jedynie siedziska. 

Zdaniem radnego Janusza Piłata należy postawić na materiały bardziej wytrzymałe po to, aby nie 

powtarzać tych działań co roku, szczególnie, że koszt takiej renowacji jest znaczący dla naszego 

budżetu. Radny zaproponował rozważnie zastosowania deski kompozytowej,  zamiast  deski 

drewnianej.  będzie odporniejsza na warunki atmosferyczne. Radny zasugerował, aby w umowie na 

renowację zastosować zapis odnoście gwarancji na przeprowadzone prace, co zagwarantowała Pani 

Ewa Sulicka-Scholz, zwróci na to uwagę przy podpisywaniu umowy.  

Radny Filip Szyszkowski podziela taki pogląd, uważa, że  wydatkowanie doraźnie takich środków jest  

chyba mało ekonomicznym działaniem dla naszego budżetu. Należy zastosować lepszy  materiał, który 

będzie skuteczniejszy w eksploatacji.  

Zgodnie z ekspertyzą, którą posiadamy, poinformowała Pani Ewa Sulicka-Schola wykonanie ławek z 

innego materiału aniżeli sosna,  jest niestety dużo bardziej kosztowne, i z tym należy się liczyć.  

-------------------- na posiedzenie przyszedł Radny Jan Magda, stan 6 radnych (10.40)------------------ 

Radna Ewa Trott przypomina sobie, że wcześniej zostaliśmy zapewniani, że nasze ławki zrobione  są z  

drzewa egzotycznego, tymczasem mówimy o sośnie?  



Zdaniem radnej Katarzyny Natkańskiej kwota za samo  malowanie, bez demontażu ławek, wydaje się 

mocno przesadzona.  

Firma daje gwarancję na 3 lata, poinformowała Kierownik Ewa Sulicka-Scholz.  

Radny Janusz Piłat wnioskuje o rozeznanie zagadnienia dot. wymiany siedzisk  na deski kompozytowe, 

które zagwarantują zdecydowanie lepszą jakość i trwałość. Dlatego wnioskuje o zdjęcie z projektu 

uchwały kwoty  40 tys. zł do momentu rozeznania zagadnienie pod kątem zastosowania innej 

technologii, która pozwoli na zwiększenie wytrzymałości ławek. Wniosek poddany pod głosowanie 

uzyskał 6 głosów za przyjęciem.  

Przewodniczący wniosku o  przyjęcie projektu uchwały  wraz z wnioskiem o zdjęcie kwoty 40 tys. zł., 

za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych.   

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku inspektor Kornela  z Referatu Infrastruktury 

Technicznej i Inwestycji  omówiła na życzenie komisji harmonogram prac związany z zadaniem dot. 

zagospodarowania terenów zielonych w Międzyzdrojach. Zadanie to rozpisane jest na poszczególne 

kwartały kolejnych lat. Rozpoczyna się od III kw. 2017 r., a kończy na IV kwartale 2019 roku. Pani 

Kornelia Litra omówiła poszczególne zadania oraz termin ich realizacji. Przetarg na zagospodarowanie 

terenów zieleni w Międzyzdrojach odbędzie się 24.05.2017 r.  

Komisja zapytała się  również Pani Ewy Sulickiej-Scholz  o realizację oprysków na  komary  w 

Międzyzdrojach, kiedy zadanie to będzie realizowane. Jesteśmy przed ogłoszeniem przetargu na to 

zadanie, poinformowała Pani Kierownik, która   Nawiązała również do  programu odłowczego dzików, 

którym zajmuje się ta sama firma, co w roku poprzednim. Możemy ew. spotkać się z problemem zbyt 

małych środków w budżecie na ten cel. Gmina ma w budżecie tylko 10 tys. zł.  Podobny problem 

pojawia się z lisami, których jest sporo na naszym terenie. 

 Insp. Ewa Sulicka - Scholz odpowiedziała również Radnej Ewie Scholz na pytanie dotyczące zrobienie 

ogrodzenia pomnika przyrody, chodzi o jesion rosnący koło Gryfa . Kierowniczka Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej  wyjaśniła, że jest to teren Urzędu Morskiego,  płot nie jest w 

granicy.  

Może należy wystąpić do Urzędu Morskiego o uporządkowanie roślinności wydmowej, która nie 

wygląda estetycznie, zauważyła radna Ewa Trott.  

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 r.  

 

Zagadnienie omówiła Skarbnik Agnieszka Sadka, chodzi o zmianę 3 załączników, ustalenia wynikają z 

poprzedniej uchwały.  

Wobec braku pytań,  Przewodniczący wnioskuje  o przystąpienie do głosowania. 

 

STANOWISKO za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały opowiedziało się 6 radnych. 

  

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia  4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

 

Pani Skarbnik omówiła 3 załączniki, które ulegają zmianie, wobec braku pytań Przewodniczący poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 

STANOWISKO  za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały opowiedziało się 6 radnych. 

 



Przewodniczący proponuje zmianę kolejności porządku, w związku z obecnością Pani Ewy Sulickiej -

Scholz. 

7. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew                    

i krzewów. 

 

Pani Kierownik omówiła projekt uchwały w związku z tym, że zaczęły obowiązywać nowe stawki od 

1.01.2017 r.  co daje możliwość Radzie Miejskiej  ich zmianę. Stawki powinny być zróżnicowane, 

natomiast uchwała może być dodatkowo rozszerzona jeszcze o inne sprawy, o inne nieruchomości.  

STANOWISKO  komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało 5 radnych, 

wyszedł Radny Ja Magda , stan 5 radnych obecnych na posiedzeniu.  

  

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości ( dz. Nr 

121/3 o pow. 24 m2 przy ul. Plażowej). 

 

Zagadnienie omówiła pani Edyta Konarzewska. Zapytana o to, czy można wpłynąć na dzierżawcę w 

taki sposób, aby wymusić na nim  wykupienie terenu odpowiedziała, że  brak zezwolenia powoduje 

uzyskanie służebności za pośrednictwem sądu. Nie możemy w żaden sposób wpłynąć na sprzedaż.  

 

 

STANOWISKO komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się  5 

radnych.  

 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 

70/13 o pow. 7,80 m2, nr 70/18 o pow. 21 m2, 70/17 o pow. 7 m2). 

 

W obydwu projektach uchwały, chodzi o kolejne umowy dzierżawy wieżyczki  na molo wschodniej i 

zachodniej, poinformowała Pani Konarzewska, ze względu na trwającą inwestycję, umowy będą 

podpisane  do 31.08.2018 r.  

Pani Konarzewska omówiła miesięczne opłaty za  obydwie wieżyczki w okresie sezonu i po sezonie. 

 

STANOWISKO komisja opiniuje pozytywie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 5 

radnych.  

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 

70/15 o pow. 4,55 m2, nr. 70/18 o pow. 21 m2, nr 70/17 o pow. 4 m2). 

 

STANOWISKO komisja opiniuje pozytywie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 5 

radnych.  

 

Radny Filip Szyszkowski - oceniając sytuację w Międzyzdrojach dochodzi do wniosku, że należy 

zastanowić się nad przedłużeniem sezonu letniego o miesiąc czerwiec, który de fakto jest już miesiącem 

sezonowym. W tym celu należy zmienić uchwałę o min. stawkach, zaproponowała pani Konarzewska. 

 

 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości (dz. Nr 

591/4 o pow. 15 m2 przy ul. Kolejowej). 

 

Pani Edyta Konarzewska omówiła projekt uchwały. 

 

STANOWISKO za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały opowiedziało się  3 radnych, 

wstrzymała się 1 osoba, przeciwko była 1 osoba.  

 



12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (dz. Nr 129/2 o 

pow. 64 m2 przy ul. Jodłowej). 

 

Pani Konarzewska omówiła projekt uchwały  

 

STANOWISKO za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały opowiedziało się 4 radnych, 1 

osoba wstrzymała się od głosu    

 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (dz. Nr 5/3 o pow. 

4m2 przy ul. Zwycięstwa). 

 

Projekt uchwały omówiła pani Edyta Konarzewska 

 

STANOWISKO za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały opowiedziało się 5 radnych. 

 

14.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal 

mieszkalny na dz. Nr 343 przy ul. Książąt Pomorskich) 

 

Pani Konarzewska wyjaśniła, że chodzi tutaj o zbycie lokalu  w trybie przetargowym. Lokale te są w 

bardzo złym stanie technicznym i wymagają dużych nakładów finansowych, Gmina wprawdzie nie 

dysponuje wyceną, ale są  to niemałe środki. W jednym przypadku wychodzimy ze wspólnoty, w drugim 

przypadku nie.  

Radna Katarzyna Natkańska nie widzi powodu, aby się wyzbywać zasobu gminnego. Jest to wyjątkowo 

trudny temat, mieszkania są rzeczywiście w złym stanie technicznym,  wymagają dużych nakładów 

finansowych, powiedziała Pani Konarzewska , Gmina nie chce się wyzbywać swojej substancji 

mieszkaniowej, ale to jest chyba najlepsze rozwiązanie.  

 

STANOWISKO Komisja  pozytywnie opiniuje projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 5 

radnych. 

 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny 

na dz. Nr 240/1 przy ul. Światowida). 

 

Ponieważ dyskusja się odbyła jednocześnie dla dwóch projektów, Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 

STANOWISKO za pozytywnym zaopiniowaniem opowiedziało się 5 radnych.  

 

16. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Zagadnienie omówiła pani Joanna Ścigała,  uzasadniając projekt uchwały. Siostry są wyjątkowo 

zapobiegliwe jeśli chodzi o wszelkiego rodzaju prace w Domu Zakonnym, własnym sumptem  

wykonują wiele prac w zakresie przeprowadzanych remontów. Kwota ta przeznaczona jest na remont 

dachu. Nigdy wcześniej nie dostały żadnej dotacji, przez 5. lat odmawialiśmy pomocy, dlatego prośba 

o to, aby wyrazić zgodę.  

 

STANOWISKO komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 3 

radnych, wstrzymały sią 2 osoby.  

 

17. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Promenady Wschodniej w Międzyzdrojach. 

 



Zagadnienie omówiła pani Sylwia Jagielska  wyjaśniaj, że jest to uchwała inicjująca pod kątem przejścia 

technicznego  przy ulicy Turystycznej oraz usprawnienia komunikacji przy Bazie rybackiej. 

 

STANOWISKO komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały, za przejęciem opowiedziało się 5 

radnych.  

 

18. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego panu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Międzyzdroje na terenie ograniczonym 

ulicami: Niepodległości, Gryfa Pomorskiego, Nowo myśliwska, Komunalną. 

 

Zagadnienie omówił obecny na posiedzeniu Pan Mateusz Flotyński Prezes spółki Nowe Centrum,  który 

zabierając  głos w imieniu inwestora powiedział, że  w dalszym ciągu inwestor zainteresowany jest 

zmianą formy, chodzi o wybudowanie hotelu i podniesienie wysokości  o dodatkową kondygnację. 

Pozytywne jest, że mają zostać zrobione miejsca postojowe  w drogach, będzie można je zbilansować 

na miejscach ogólnodostępnych, z czego każdy powinien być zadowolony. Powstanie 180 miejsc, a w 

miejscach tych możemy postawić parkometry. Mamy również obiecane, że otrzymamy ½ mln zł na 

rzecz budowy żłobka. Pan Flotyński poinformował, że będziemy mieli problem jeśli chodzi o 

nazewnictwo ulic wewnętrznych, gdyż Gmina nie ma uprawnień do ich nazewnictwa, a chodzi nam o 

to, aby ratusz mógł mieć inny adres. Można ew. zmienić kategorię dróg     

  Pan Flotyński odpowiadając na pytania radnej Ewy Trott,   czy drogi będą spełniały wymagane 

parametry, które pozwolą na zrobienie aż  tam tylu miejsc parkingowych odpowiedział, że absolutnie 

będą spełniały, będą tam również miejsca dla niepełnosprawnych. Zdaniem Radnego Zbigniewa 

Mittelstäda, żadne z miejsc dla niepełnosprawnych w Międzyzdrojach  nie  spełnią właściwe  norm.  

 

Radny Janusz Piłat,  po przeprowadzonej dyskusji ocenił plusy i minusy tego zagadnienie. Mamy 

oczywiście obietnicę w partycypacji   żłobka, jak również  inwestor wykona nawierzchnię drogi 

dojazdowej  do  Urzędu  w zmian za wyrażenie  zgody na budowę hotelu, ograniczając tym samym 

budowę apartamentów, a tym samym porządkujemy tę część miasta.  

   Prezes Flotyński nawiązując do parkingu wielkopowierzchniowego powiedział, że  firma jest 

zainteresowana powiększeniem linii działki, chodzi o to, aby dokupić  część drogi,  a oddać część z 

drugiej strony, chodzi o korektę działki.  Nawiązując do   budowy żłobka powiedział, że potrzebne są 

2. oddziały żłobkowe po 15 osób w jednym oddziale. Jednak problem polega na tym, że mają być 2. 

pomieszczenia; na zabawę i na spanie .  

  Radna Ewa Trott zapytała o ilość apartamentów, które zyskamy dzięki  wyrażaniu zgody na 1. 

dodatkową kondygnację. Takimi danymi nie dysponuje Pan Mateusz Flotński, sprawa jednak jest 

otwarta, można nadal negocjować w sprawie. Jednak pamiętajmy, że to jest dopiero uchwała inicjująca, 

niczego jeszcze nie przesądza. Za zmianę planu płacą inwestorzy. Dodatkowa trudność polega na tym, 

że inwestorzy muszą się dosunąć do linii zabudowy, do terenów gminnych do których nie posiadają 

tytułu prawnego. Jest to kwestia wymagająca uregulowania, może trzeba wystąpić do Burmistrza, aby 

aportem wniósł teren  do spółki.. 

 

STANOWISKO za przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się  2 radnych, wstrzymało się 3 

radnych.  

       

 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej  z kontroli UKS CHROBRY w ramach 

udzielonych dotacji finansowych za rok  2016. 

Komisja nie zajęła stanowiska 

 

20. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.(brak) 

 

21. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 



 

Przewodniczący komisji odczytał bieżącą korespondencję skierowaną do Rady Miejskiej: 

- pismo Pani Dyr. Biblioteki Miejskiej w Międzyzdrojach. 

- Pismo w sprawie umorzenia zaległości, komisja zgodnie z uchwałą  w tym zakresie powinna 

zaopiniować wniosek, skierowany przez Burmistrza do komisji RM.    

 

 Komisja dyskutowała w tej sprawie wyrażając swoje opinie. Zazwyczaj Rada Miejska idzie na rękę 

naszym mieszkańcom, mieliśmy już takie przypadki, jeżeli oczywiście  zostają przedstawione 

argumenty, które jednoznacznie wskazują na trudną sytuację. W tym jednak przypadku Radni nie 

odnajdują takiej argumentacji, wszak mowa jest tutaj o świadomych decyzjach i wyborach dorosłych 

ludzi, zauważyła Radna Katarzyna Natkańska. Zawsze jest możliwość rozliczenia się z Gminą, jeżeli 

pozostaje majątek, który można zbyć, pokrywając należności wobec Gminy, i to jest włąśnie taki 

przypadek.  Zdaniem komisji nie można pokazywać takiej drogi rozwiązywania dla wszystkich 

problemów naszych mieszkańców.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wyrażenie zgody na umorzenie zaległości wobec 

Gminy (pismo, które wpłynęło…………….) za wnioskiem nikt z radnych się nie odpowiedział, 

przeciwnych było 5. radnych.  

 

 Kolejny wniosek wpłynął z Wicka i  dotyczył propozycji zmiany statutu, komisja nie zajęła 

stanowiska jednoznacznie.  Jednak  wyraziła pogląd, że decyzyjność powinna zostać wyrażona w 

głosowaniu większej ilości osób, aniżeli proponowano we wniosku. Gmina  liczy 392 osoby. Zdaniem 

komisji nie jest to dobry kierunek do zaakceptowała tej zmiany w statutucie. 

 

 Sołectwo zwraca się również o wydzielenie terenu na działalność rekreacyjną sołectwa. Komisja stoi 

na stanowisku, że można oczywiście wydzielić taki teren, ale zdecydowanie zaproponowana 

powierzchnia  jest duża na tego rodzaju dzielność. Pomysł jest dobry, ale należy zdecydowanie 

ograniczyć powierzchnię terenu.    

 Komisja analizowała również pismo skierowane przez Burmistrza do Rady Miejskiej odnośnie 

wskazania miejsc, które pozwolą na posadowienie kontenerów socjalnych. Burmistrzowi chodzi o 

rozparcelowanie, rozproszenie w kilku miejscach tych obiektów,  nie chodzi o  tworzenie tzw.  enklawy. 

Burmistrz jest otwarty również na nowe propozycje, wskazane przez komisję. Sugerowane jest 

budownictwo kontenerowe, ale to również miejsce może zasugerować odpowiednią technologię. Jest to 

moment, gdzie na razie chcemy rozpracować teren, co do którego w kolejnym etapie Burmistrz się 

ustosunkuje.  

Zdaniem Radnego Janusza Piłata decyzję  usprawniłaby informacja dotycząca ilości osób, co zdaniem 

Pani Edyty Konarzewskiej  nie  jest w  żaden  sposób wskaźnikiem do jakichkolwiek  uzgodnień, gdyż 

sytuacja się zmienia, a to Gmina będzie decydowała o tym kto tam ma zamieszkać, i z jakiego powodu. 

Gmina nie chce brać na siebie żadnych kosztów tych lokatorów, ma być to min, które Gmina zapewni.  

 

Przewodniczący wnioskuje o to, aby każdy radny  przemyślał tę sprawę i wskazał miejsce optymalne 

dla tego rodzaju rozwiązanie. Radna Katarzyna Natkańska widzi możliwość  posadowienia takich 

obiektów  na ulicy Niepodległości, jak również w Gminie. W ocenie  Radnego Zbigniewa Mittelstadata 

to Gmina powinna być docelowym miejsce dla tego rodzaju budownictwo.  

 

 W posiedzeniu Komisji uczestniczył  Przewodniczący ZGWW Rafał Wolny, który omówił na 

życzenie komisji bieżące sprawy ZGWW  oraz plany związane z działalnością Związku.  

22. Zakończenie posiedzenia .  

W związku z zakończeniem realizacji porządku Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

Protokółowała: 

Mirosława Nurkowska   



 

 


